
Protokoll för styrelsemöte i Ludvigsborgs Friskolas 
ekonomiska förening 20181017 
 
 

1. Mötets öppnande 
 
Närvarande: 

● André Bjärby 
● Bengt Axelsson 
● Nicolina Lottsfeldt 
● Camilla Jönsson (rektor) 
● Annica Göth  
● Ulrica Adelbris 
● Eva Borg 
● Gunilla Rosberg 
● Lena Persson (ekonomiassistent) 

 
Frånvarande: 

● Birgitta Filus 
 

2. Föregående mötes protokoll 
Godkänns. 

3. Ekonomisk rapport / budget 
Lena Persson går igenom den ekonomiska rapporten. 
 
Vi tar beslut på att Bengt beviljas reseersättning till byggplanegruppens möten. 
 

4. Rektors rapport 
Inför de kommande byggnationerna så önskar styrelsen en bättre förståelse för skolans 
ekonomi, framförallt lån, amorteringar och skatter. Vi beslutar att Camilla bokar ett möte med 
vår revisor, förhoppningen är att han kan delta redan på vårt möte i december. 



 
Skolan genomför ett hälsofrämjande projekt i utemiljö där alla klasserna fått olika uppgifter som 
till ska sluta i att en mindre byggnad uppförs på arrendetomten. Klass F-3 har letat geometriska 
former  i naturen och fotat/målat av dem. Klass 4-6 har utifrån detta gjort ritningar. Högstadiet, 
ledda av Thord, kommer under kommande vecka att färdigställa byggnationen. 
 
Fritids har haft en planeringsdag. 
 
Rektor informerar om klasser i vilka problem uppstått och vilka åtgärder skolan satt in. 
 
I morgon ska Camilla och Eva träffa Andrea (planarkitekten). Det rör uppdaterande av 
detaljplanen. 
 
På nästa möte kommer Erik Florell att närvara och presentera en översikt om GDPR samt 
förklara styrelsens ansvar i dessa frågor. 

5. Aktuellt i verksamheten 
 

6. Årsmöteshandlingar 
Vi går igenom verksamhetsberättelsen och verksamhetsplanen inför föreningsstämman. 
 
 

7. Övrigt 
 

8. Nästa möte 
Onsdagen den 21:e november kl 17:30 


